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Protokół posiedzenia nr 49/21 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 30 września 2021r. od godz. 14.00 do 16.00 
 

Skład komisji - 4 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 4 członków – lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Z-ca Burmistrz Miasta – Maciej Wróbel 

Naczelnik Wydziały Rozwoju Miasta – Dariusz Buczyński 

Ad. pkt  1. 
Posiedzenie otworzył Marian Toruński  - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

Rady Miejskiej, który powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad. pkt 2. 

Przewodniczący Komisji  Marian Toruński  przedstawił poniższy porządek obrad. 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Omówienie  stanu realizacji inwestycji realizowanych przez Gminę Miejską Kętrzyn. 

3.1 część wyjściowa godz. 14.00 – spotkanie przy placu zabaw ul. Kajki.  

3.2 cześć stacjonarna ( Ratusz, sala nr 6) – omówienie stanu realizacji inwestycji. 

      4. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

      5.  Przyjęcie protokołu nr 48/21. 
      6.  Zamknięcie posiedzenia. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodniczący Komisji 

poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 4 członków  w głosowaniu 4 głosy „za” 

– porządek został przyjęty. 

Ad. pkt 3.   
3.1 Komisja przeprowadziła wizję lokalną: 

1. Centrum Opiekuńczo Mieszkalne – Kętrzyński Dom Wsparcia po dawnym „Puchatku” przy ulicy 

Sikorskiego, gdzie powstanie nowoczesne centrum opiekuńczo-mieszkalne dla seniorów                
i niepełnosprawnych.  

2.  Przebudowy sieci kanalizacji deszczowej wraz z remontem ulic Szpitalnej, Kajki, Kościuszki           

i Asnyka. 
3.  ul. Mielczarskiego – utwardzenie terenu i parkingu.  

 

3.2 Komisja zapoznała się z harmonogramem realizacji trwających inwestycji realizowanych przez Gminę 

Miejską Kętrzyn- stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Naczelnik Wydziały Rozwoju Miasta – Dariusz Buczyński poinformował, że wokół kętrzyńskiego jeziorka 

trwa przebudowa kanalizacji deszczowej. Na ulicy Szpitalnej wykonano frezowanie nawierzchni na lewej 

połowie jezdni. W przyszłym tygodniu rozpoczną się roboty związane z wykopami pod konstrukcję lewej 

strony jezdni i rozpoczną się roboty związane z ostatnim etapem przebudowy kanalizacji deszczowej. 

Na ulicy Kościuszki ( odcinek pomiędzy ulicą Rybną i Kajki) wykonano frezowanie istniejącej nawierzchni 

jezdni i rozpoczęto roboty związane z wykopami pod konstrukcję jezdni oraz roboty związane                         

z przebudową kanalizacji deszczowej. Na pozostałym odcinku ulicy Kościuszki kontynuowane są roboty 

brukarskie. 

Zastępca burmistrza Maciej Wróbel poinformował, że Kętrzyński Dom Wsparcia zostanie przystosowany 

również do pomocy całodobowej.  Z opieki będzie mogło korzystać jednocześnie ponad 20 osób. – 
Otrzymają one pomoc pielęgniarską, wyżywienie, rehabilitację oraz wsparcie psychologiczne. Ma tam 

być zatrudnionych 15 specjalistów. Będzie to miejsce służące osobom starszym i dorosłym 
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niepełnosprawnym, których opiekunowie znaleźli się w trudnej sytuacji losowej – na przykład trafili do 

szpitala i nie mogą opiekować się swoimi podopiecznymi.                                                  

Naczelnik Wydziały Rozwoju Miasta – Dariusz Buczyński poinformował, że obecnie trwa projektowanie 
budynku na potrzeby centrum, a koniec przebudowy i oddanie go do użytku planowane jest na rok 

2022. Na utworzenie Domu Wsparcia, kętrzyński samorząd dostał 2 miliony złotych z resortu rodziny i 

polityki społecznej, a kolejne 2 miliony 200 tysięcy z Funduszu Inwestycji Lokalnych.  
Ad. pkt 4.  Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radny Rafał Rypina – zadał pytanie kiedy jest planowany przetarg na autobusy elektryczny? 
Zastępca burmistrza Maciej Wróbel poinformował, że przygotowujemy się do ogłoszenia przetargu na 

zakup czterech autobusów, po tym jak otrzymaliśmy dofinansowanie unijne i realizować będziemy 

kluczowy projekt komunikacyjny w mieście – Projekt wart prawie 8 mln złotych pozwoli nam uruchomić 
bezpłatną komunikację najpóźniej w połowie 2023 roku, bo wtedy mają trafić do nas elektryczne 

autobusy.  
Przewodniczący Komisji Marian Toruński – zadał pytanie: czy będą podwyżki podatku opłat lokalnych. 

Zastępca burmistrza Maciej Wróbel poinformował, że podatki w Kętrzynie mają wzrosnąć o około 20 
procent. Biorąc pod uwagę ogólnie trudną sytuację gospodarczą w kraju, ciągły wzrost potrzeb 

finansowych miasta Kętrzyn związanych z wydatkami inwestycyjnymi, podwyższenie stawek 

podatkowych będzie miało istotne znaczenie dla dochodów Miasta. Przyjęcie niższych od 
proponowanych stawek podatków spowoduje znaczny spadek dochodów przewidzianych na realizację 

zadań własnych gminy. 
Ad. pkt 5 

Przewodniczący Komisji poinformował, że do protokołu nie zgłoszono poprawek i przystąpił do jego 

przyjęcia przy udziale 4 członków , w głosowaniu 4 głosów „za” – przyjęto  protokół posiedzenia Komisji 

nr 48/21 z dnia 31 sierpnia 2021r. 

Ad. pkt 7. 

Wobec omówienia porządku obrad,  Przewodniczący  zamknął  posiedzenie. 

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Joanna Golińska  
 

 
 

 

 
 

 
 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 
( - ) Marian Toruński 

 


